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Rozpoczęły się wakacje. Dla 24 uczniów  
(9 ze szkoły z Sośnicowic, 8 z Sierakowic  
i 7 z Kozłowa) był to ostatni rok nauki       
w szkole podstawowej. 
Spośród tych 24 uczniów siódemka ukoń-
czyła szkołę z wyróżnieniem.
Świadectwo z czerwonym paskiem otrzy-
mali: Amelia Liszka i Sebastian Małyska   
z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ko-
złowie, Sara Wojcieszek i Filip Goik z Ze-
społu Szkolno-Przedszkolnego w Siera-
kowicach oraz Zuzanna Kuźmińska, To-
masz Waliczek i Kevin Kupczak ze Szkoły 
Podstawowej w Sośnicowicach. 
Z tej okazji Burmistrz Sośnicowic zaprosił 
wyróżnionych absolwentów wraz z rodzi-

Wyróżnieni uczniowie
cami, wychowawcami klas i dyrektorami 
szkół na uroczyste spotkanie.
W sali Gminnego Centrum Społeczno-
Kulturalnego odbyło się wręczenie dy-
plomów i nagród za bardzo dobre wyniki 
w nauce. Absolwentom gratulowali: Bur-
mistrz Sośnicowic Bernard Wilczek, Za-
stępca Burmistrza Grzegorz Nowak 
oraz Przewodniczący Rady Miejskiej 
Rafał Garbacz. 
Wśród zaproszonych gości były także 
Radne Rady Miejskiej w Sośnicowicach 
Regina Bargiel i Anna Margoś-Lisik oraz 
Dyrektor GZOPO Iwona Duda.
Podziękowano także wychowawcom 
klas VIII: Małgorzacie Wrotny, Kornelii 

Warych i Dariuszowi Łabajowi oraz dy-
rektorom szkół: Małgorzacie Reczyń-
skiej, Michałowi Nowrotowi i Zbigniewo-
wi Kotasińskiemu. 
Nie zapomniano także o podziękowa-
niach dla rodziców.
Na koniec zrobiono pamiątkowe zdjęcie 
grupowe, a po nim nastał czas na rozmo-
wy przy ciastku.
Drodzy Absolwenci Szkół Podstawo-
wych! Na kolejnym etapie edukacji ży-
czymy Wam bardzo dobrych ocen, 
samych pozytywnych doświadczeń, cie-
kawych znajomości i sukcesów na każ-
dym polu działania.
                                                         /AG/

Wewnątrz wydania przedstawiamy
nowego burmistrza, zastępcę i radnych



  2 

Dzień 6 maja to ważna data w historii na-
szej gminy - rozpoczęła się IX Kadencja 
Rady Miejskiej. Tego dnia odbyła się I se-
sja Rady Miejskiej w Sośnicowicach w ka-
dencji 2024-2029.
Obrady rozpoczęła i poprowadziła naj-
starsza wiekiem osoba w Radzie - radna 
Irena Musioł.
Po rozpoczęciu obrad i ustaleniu kworum 
Przewodnicząca Komisji Terytorialnej     
w Sośnicowicach, Bożena Tuszkiewicz, 
wręczyła nowym Radnym zaświadczenia 
o wyborze.

Po otrzymaniu zaświadczeń Radni złożyli 
ślubowanie, a następnie Przewodnicząca 
Komisji Miejskiej przekazała 

zaświadczenie o wyborze na 
Burmistrza.

Burmistrz-Elekt złożył ślubowanie i wygło-
sił krótką mowę.
Następnym punktem był wybór Komisji 
Skrutacyjnej, w której skład wybrani zo-
stali: Regina Kowalska - przewodnicząca, 
Lidia Frania oraz Krzysztof Witkowski.
Radni mieli okazję zgłaszania kandyda-
tów na Przewodniczącego Rady.
Zgłoszono kandydaturę Rafała Garba-
cza, który wyraził zgodę na kandydowa-

Bernardowi 
Wilczkowi 

Nowa kadencja Rady Miejskiej

Skład Rady Miejskiej 
w Sośnicowicach:

Bargiel Regina
Biernack Dawid
Frania Lidia
Franik-Kryca Zuzanna
Garbacz Rafał
Jędrzyca-Skoberla Dorota
Kowalska Regina
Ledwoń Sonia
Ludwig Barbara
Margoś-Lisik Anna
Masarczyk Grzegorz
Musioł Irena
Pawłowska Agnieszka
Rusin Justyna
Witkowski Krzysztof

nie, oraz Grzegorza Masarczyka, który 
nie wyraził zgody na kandydowanie.
W tajnym głosowaniu oddano 14 głosów 
„za” oraz 1 głos „przeciw”, i tym samym 
Rafał Garbacz został nowym Przewod-
niczącym Rady Miejskiej w Sośnicowi-
cach. 

Po wybraniu Przewodniczącego, Radna-
Seniorka pogratulowała nowemu Prze-
wodniczącemu i przekazała prowadzenie 
obrad.
Przewodniczący podziękował za zaufa-
nie i wybór, po czym kontynuował pro-
wadzenie obrad, rozszerzając porządek 
obrad o dodatkowe punkty, a wszyscy 
Radni jednogłośnie głosowali za .
Kolejnym punktem był wybór Zastępcy 
Przewodniczącego Rady. 
Zgłoszono dwie kandydatury na Zastęp-
cę Przewodniczącego Rady Miejskiej: 
Reginę Bargiel i Grzegorza Masarczyka.
Obaj kandydaci krótko przedstawili swoją 
osobę, po czym przystąpiono do głoso-
wania.
Na Reginę Bargiel zagłosowało 8 Rad-
nych, na Grzegorza Masarczyka - 7 Rad-
nych. 
Tym samym Zastępcą Przewodniczące-
go Rady Miejskiej została Regina Bargiel. 
W dalszej części sesji wybierano składy 
Komisji działających przy Radzie Miej-
skiej, a także głosowano nad punktami, 
które dodane zostały do porządku obrad: 
ustalenie wynagrodzenia Burmistrza, 
przekazanie dodatkowych środków fi-
nansowych dla Policji, zmiany w budże-
cie, a także w Wieloletniej Prognozie Fi-
nansowej. 

Gratulujemy nowej Radzie i Burmistrzo-
wi życząc owocnej pracy, dobrej współ-
pracy i satysfakcji z działania na rzecz 
naszej gminy.
                                                         /AG/
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7 kwietnia w wyborach samorządowych, wolą mieszkańców naszej gminy, na stanowisko 
Burmistrza Sośnicowic został wybrany Bernard Wilczek.

Gmina Sośnicowice 
ma nowego Burmistrza

Kim jest nasz nowy Burmistrz? 
Co mówi o sobie?

Od lat szczęśliwy mąż Ewy, tata Zu-
zanny, która spełnia się jako pedagog 
szkolny, i Rafała, któremu w genach 
przekazał bycie strażakiem. Rodzina 
jest, i zawsze była, jego priorytetem, na-
tomiast od zawsze czuł chęć niesienia 
pomocy innym.
Od urodzenia mieszkaniec Smolnicy,    
a sprawy lokalnej społeczności zawsze 
były bliskie sercu Burmistrza. Od naj-
młodszych lat był strażakiem-ochotni-
kiem, biorąc udział w akcjach ratujących 
dobytek i życie, niosąc pomoc poszko-
dowanym w wypadkach. 
Zawodowo związany był z Państwową 
Strażą Pożarną - jako Zastępca Komen-
danta Miejskiego PSP w Gliwicach.
Przez 20 lat pełnił funkcję sołtysa Smol-
nicy, a także Radnego Rady Miejskiej    
w Sośnicowicach. W poprzedniej ka-

dencji był Zastępcą Burmistrza Sośni-
cowic, mając w zakresie obowiązków 
m.in. oświatę, inwestycje, ochronę środo-
wiska i ekologię, oświetlenie, drogi. 
Jaki ma plan na swoją kadencję?
Zadania na najbliższą przyszłość to po-
prawa efektywności energetycznej w bu-
dynkach wielorodzinnych m.in. w budyn-
ku, gdzie jest przedszkole w Rachowi-
cach, reaktywację Domu Kultury, przystą-
pienie do projektu „Podróże z klasą”. 
Dużą wagę przykłada do współpracy       
z Organizacjami Pozarządowymi, a wstę-
pem do niej był udział w II Kongresie 
Gmin i Organizacji Pozarządowych Po-
wiatu Gliwickiego i fakt, że kolejny w przy-
szłym roku odbędzie się w naszej gminie.
Prócz tego rozwój infrastruktury drogowej  
czy budowa stołówki w Kozłowie.
                                                         /AG/



  4 

Radni Rady Miejskiej w Sośnicowicach
kolejność alfabetyczna

Regina Bargiel
Sołectwo Smolnica
O sobie: Żona, matka, babcia. 
Zainteresowania: ogród, książki (głównie 
kryminały), podróże.
Moje priorytety w tej kadencji: poprawa 
bezpieczeństwa na drogach gminnych   
w Smolnicy poprzez budowę nowych, re-
mont istniejących, uzupełnienie oświetle-
nia; remont drogi ze Smolnicy do Sośni-
cowic wraz z ciągiem pieszo-rowerowym; 
poprawa infrastruktury sportowo-rekre-
acyjnej na terenie naszej gminy; zajęcia 
sportowe dla dzieci i młodzieży z anima-
torem sportu w okresie letnim i zimowym.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM  
w Sośnicowicach.

Dawid Biernacki
Sołectwo: Sierakowice
Hobby i zainteresowania: motoryzacja, 
handel, polskie góry, gotowanie, zwierzę-
ta.
Moje priorytety w tej kadencji: najwięk-
szym priorytetem jest nawiązanie bardzo 
dobrych relacji z mieszkańcami Sierako-
wic poprzez zwyczajną rozmowę i konsul-
tacje, poznanie ich potrzeb oraz godne 
reprezentowanie każdego mieszańca 
„mojego” sołectwa.
Na ten moment najważniejsze dla mnie 
są kwestie bezpieczeństwa oraz regula-
cja statusu gruntów.
Kontakt ze mną 

bierdawi@gmail.com  

przez Biuro Rady w UM 
Sośnicowice, a także można do mnie pi-
sać na adres 

Lidia Frania
Sołectwo: Trachy
Jestem mieszkanką Gminy Sośnicowi-
ce już 19 lat. Ukończyłam Politechnikę 
Śląską. Od 2006 roku pracuję jako na-
uczyciel i wychowawca w ZS-P w Siera-
kowicach. 
Jestem mamą nastolatka i pełnoletniej 
córki. Nie są mi obce problemy rodziców 
i młodzieży. Ciągle się uczę, słucham lu-
dzi i korzystam ze wskazówek. 
Jestem cierpliwa, wytrwała i pracowita. 
Sumiennie podchodzę do swoich obo-
wiązków, jestem w ciągłym kontakcie    
z ludźmi. Wymaga tego ode mnie praca 
w szkole i w domu. 
Wspólnie z mężem prowadzę gospodar-
stwo rolne.
Moje priorytety w tej kadencji: dbałość o 
bezpieczeństwo i czystość w gminie 
Sośnicowice; współpraca z Radą Sołec-
ką Trach; występowanie w sprawach 
mieszkańców do odpowiednich urzę-
dów i instytucji.
Kontakt ze mną poprzez profil na Face-
booku: Lidia Frania - Radna Rady Miej-
skiej w Sośnicowicach a także mailowo 
lidiaf@wp.pl 

Zuzanna Franik-Kryca
Sołectwo: Kozłów 
Od urodzenia mieszkam w Kozłowie.
Prywatnie jestem żoną i pracującą ma-
mą dwójki dzieci. Od stycznia 2023 roku 
pełnię funkcje Sołtysa. Chcę słuchać      
i dać każdemu możliwość wyrażenia 

swojego zdania, bo to my mieszkańcy 
tworzymy siłę Kozłowa i Gminy Sośnico-
wice. 
Moje priorytety w tej kadencji: pozyskanie 
środków na budowę kanalizacji w Kozło-
wie; termomodernizacja i remont Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Kozłowie; po 
prawa bezpieczeństwa na drogach; do-
datkowe środki dla klubów sportowych 
organizujących zajęcia dla dzieci.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM,  
telefoniczny 516-496-949 lub mailowy 
zuzannakrycakozlow@gmail.com

Rafał Garbacz
Sołectwo: Sośnicowice
Od 9 lat mąż wspaniałej Żony, Tato uko-
chanych dwóch córeczek, od urodzenia 
mieszkam w Sośnicowicach, z czego je-
stem dumny i bardzo dobrze się tu czuję. 
Od 25 lat działam czynnie w OSP KSRG 
Sośnicowice, gdzie realizuję swoją pasję, 
a także nawiązuję i pielęgnuję relacje 
przyjacielskie z mieszkańcami naszego 
Miasteczka. 
Zawsze byłem związany ze sportem.
Każda inicjatywa sportowa i rekreacyjna 
przynosi mi ogromną radość. Moi  bliscy  
i znajomi zawsze mówią, i to się nie zmie-
ni: „Rafał! Ty zawsze będziesz ganiał za 
tą piłką nożną.”
Moje priorytety w tej kadencji: będę się 
starał nadal poprawiać jakość życia 
mieszkańców całej Gminy Sośnicowice, 
ze szczególnym naciskiem na bezpie-
czeństwo w naszej gminie, jak i aspekty 
rekreacyjne dla mieszkańców. 
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM 
Sośnicowice i telefonicznie 693-364-013.
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Dorota Jędrzyca-Skoberla
Sołectwo: Sierakowice
Jestem mamą, babcią, ale również sołty-
sem Sierakowic od dwóch kadencji. 
Po raz pierwszy zostałam wybrana na 
Radną Rady Miejskiej w 2018 r. 
Uważam, że jestem osobą pracowitą, za-
angażowaną w życie społeczne i integra-
cję społeczeństwa, kochającą ludzi, em-
patyczną, otwartą na ludzi i ich potrzeby.
Moje priorytety w tej kadencji: wykonać, 
przy współpracy z Burmistrzem i nowo po-
wstałą Radą, założenia programu wybor-
czego.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM w 
Sośnicowicach, telefonicznie 
i piszą na skoberla@onet.pl  

785 976 183 

Regina Kowalska
Sołectwo: Smolnica                                                                                         
Jestem rodowitą mieszkanką Smolnicy, 
dlatego nie obce mi są jej zalety i proble-
my. Z działalnością społeczną związana 
jestem od najmłodszych lat. 
Radną Rady Miejskiej jestem od 2019 ro-
ku, a od grudnia 2018 roku pełnię funkcję 
sołtysa Smolnicy.
Ukończyłam studia na Wydziale Finan-
sów i Ubezpieczeń Akademii Ekonomicz-
nej w Katowicach. 
Od ponad dwudziestu pięciu lat pracuję   
w Placówce Terenowej Kasy Rolniczego 

Barbara Ludwig
Sołectwo: Sośnicowice
Mężatka, emerytka, babcia dwóch fanta-
stycznych wnuków – Jacoba i Rebekki.
Zawsze w moim życiu, zarówno zawodo-
wym, jak i prywatnym, pierwsze miejsce 
zajmował człowiek i jego sprawy. I tak jest 
do tej pory. 
Od 30 lat działam w parafialnym Caritas. 
Drugą kadencję pełnię funkcję Przewo-
dniczącej Rady Mieszkańców Sośnicowi-
ce, gdzie najważniejsze są dla mnie spra-
wy małej ojczyzny i ludzi tu zamieszku-
jących.
Moje priorytety w tej kadencji: szersza 
współpraca z mieszkańcami Sośnicowic 
(wspólne działania na rzecz naszej miej-
scowości); wsparcie osób w trudnych sy-
tuacjach życiowych, a także seniorów; 
budowa sceny na OSiRze; organizacja 
wspólnych spotkań (dla dzieci, seniorów, 
rodzin; pielęgnowanie rodzinnych tra-
dycji); współpraca z jednostkami działa-
jącymi na trenie gminy. 
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM w 
Sośnicowicach i telefonicznie 515 525 
929.

Sonia Ledwoń
Sołectwo: Kozłów
Urodziłam się i wychowałam w Kozło-
wie, od lat aktywnie angażuję się w życie 
naszej miejscowości. Na co dzień pra-
cuję w jednej z gliwickich kancelarii 
prawniczych oraz prowadzę jednooso-
bową działalność gospodarczą, która  
zrodziła się z zamiłowania do szycia.
Z natury jestem społecznikiem, który du-
żą część czasu poświęca na działalność 
społeczną. 
Jestem naczelnikiem i czynnym straża-
kiem Ochotniczej Straży Pożarnej w Ko-
złowie, przewodniczącą Koła Gospodyń 
Wiejskich „Kozłowianki”, współpracuję 
na co dzień z Radą Sołecką oraz Klu-
bem Sportowym „Ruch Kozłów”.

Ubezpieczenia Społecznego w Gliwi-
cach.
W wolnych chwilach czytam książki, jeż-
dżę na rowerze oraz uprawiam nordic 
walking.
Moje priorytety w tej kadencji: poprawa 
bezpieczeństwa na drogach gminnych    
w Smolnicy poprzez budowę nowych, 
remont istniejących wraz z uzupełnie-
niem oświetlenia; poprawa infrastruk-
tury sportowo-rekreacyjnej na terenie 
Smolnicy; remont drogi ze Smolnicy do 
Sośnicowic wraz z ciągiem pieszo-ro-
werowym; zajęcia sportowe dla dzieci    
i młodzieży z animatorem sportu w okre-
sie letnim i zimowym; STOP SMOG - 
program dla mieszkańców ubogich 
energetycznie, pozwalający ludziom     
o niskich dochodach pozyskać środki na 
termomodernizację domów i wymianę 
źródeł ciepła; „Piaskowe tory” - innowa-
cyjne wykorzystanie infrastruktury kole-
jowej służącej zwiększeniu roli turystyki 
rowerowej.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM 
w Sośnicowicach, telefonicznie 

regina.kowalska@poczta.onet.pl  

602 104 
055, mailowo:

Moje priorytety w tej kadencji: wydłuże-
nie czasu pracy przedszkola do 9-ciu 
godzin oraz uwzględnienie w Wielolet-
niej Prognozie Finansowej śródków na 
budowę przedszkola dwuoddziałowego; 
pozyskanie środków na budowę kanali-
zacji w Kozłowie; poprawa komunikacji   
z Kozłowa do Gliwic; reaktywacja Mło-
dzieżowej Rady Gminy; integracja oraz 
wsparcie działalności organizacji poza-
rządowych.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM  
w Sośnicowicach, telefonicznie 730 747 
030, mailowo: sonialedwon@gmail.com  
i w czasie stałych comiesięcznych dyżu-
rach - od września w każdy ostatnią śro-
dę miesiąca w godzinach 18.00-19.30.
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Anna Margoś-Lisik
Sołectwo/Miasto: Sośnicowice
Jestem absolwentką Śląskiej Akademii 
Medycznej, specjalistą z zakresu farmacji 
aptecznej. Pracuję na własny rachunek, a 
prywatnie jestem szczęśliwą mamą i żo-
ną. 
Interesuję się zwiedzaniem i poznawa-
niem nowych miejsc i kultur, psychologią, 
rozwojem osobistym. Lubię uczyć się ję-
zyków obcych. Jestem energiczna, pełna 
pomysłów, chętnie pracuję z ludźmi i dla 
ludzi.
Funkcję Radnej pełnię od 2014 roku. W tej 
kadencji jestem przewodniczącą Komisji 
Spraw Społecznych. Wśród moich priory-
tetów znajdują się szeroko pojęte sprawy 
społeczne: oświata, zdrowie, kultura, bez-
pieczeństwo i tworzenie zielonych prze-
strzeni. Ważne są dla mnie problemy biz-
nesu - poszukuję możliwości rozwoju        
i wsparcia dla tego sektora oraz innowa-
cyjnych rozwiązań.
Chcę współpracować z każdym, kto chce 
dobrze zmieniać naszą gminę. Jestem 
otwarta na dialog i rozmowy. 
Aby być jeszcze bliżej spraw Mieszkań-
ców, będę pełnić comiesięczne dyżury. 
O ich harmonogramie powiadomię Pańs-
twa w najbliższym czasie na stronie 
facebook’owej Rady Miejskiej - Komisja 
Spraw Społecznych.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM  
w Sośnicowicach.

Grzegorz Masarczyk
Sołectwo: Rachowice
Żonaty, pełnię funkcję sołtysa od wielu ka-
dencji, radny pierwszej kadencji, zaintere-
sowania - turystyka górska piesza. 
Moje priorytety w tej kadencji: rozwój 
infrastruktury turystycznej, rekreacyjnej, 
poszerzenie oferty kulturalnej  szczegól-

Irena Musioł
Sołectwo: Tworóg Mały
Jestem od urodzenia mieszkanką Two-
roga Małego, dlatego ludzie i ich sprawy 
są dla mnie szczególnie ważne. 
Jestem żoną, matką i babcią. 
Wolny czas lubię spędzać jeżdżąc na ro-
werze. 
Od ponad 25 lat pełnię rolę sołtysa, a od 
2024 r. jestem też Radną Rady Miejskiej 
w Sośnicowicach. Swoją funkcję staram 
się pełnić jak najlepiej, służąc radą i po-
mocą mieszkańcom.
Moje priorytety w tej kadencji: poprawa 
melioracji na terenie sołectwa; ostatecz-
ne rozwiązanie problemów z przydomo-
wymi oczyszczalniami ścieków; remont 
nawierzchni dróg gminnych w sołectwie; 
poprawa bezpieczeństwa na drogach 
Tworoga Małego.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM 
w Sośnicowicach.

 Agnieszka Pawłowska
Sołectwo: Trachy 
Jestem mężatką od 20 lat, matką cu-
downej 17-latki. 
W wolnych chwilach kocham piec lub ro-
bić na drutach.
Moje priorytety w tej kadencji: poprawić 
bezpieczeństwo i jakość życia miesz-
kańców Trach. 
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM 
w Sośnicowicach, telefonicznie 501-
283-581 lub poprzez Facebooka – 
Agnieszka Pawłowska Radna Trach

Krzysztof Witkowski
Sołectwo:  Łany Wielkie
Od 18 lat mieszkam w Łan Wielkich i tu 
znalazłem moje miejsce na ziemi wraz ze 
swoją rodziną.  
Jestem osobą, która ceni sobie auten-
tyczność, wartości i życie w zgodzie z są-
mym sobą. 
Moją zaletą jest bardzo dobra komuni-
kacja z poznanymi osobami, jestem oso-
bą towarzyską, życzliwą. 
Staram się zawsze każdego wysłuchać    
i porozmawiać na różne tematy. Nie boje 
się wyzwań.  
Zostając radnym dalej będę kontynuował 
pracę na rzecz naszej miejscowości i na-
szej gminy. 
Wszystkie zgłaszane postulaty miesz-
kańców będę przedstawiał organom jed-
nostek do rozpatrzenia.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM  
w Sośnicowicach, a także telefonicznie 
602 474 144.

Justyna Rusin
Sołectwo: Bargłówka
Żona i mama dwóch nastoletnich synów. 
Uwielbiam siatkówkę i jazdę na rolkach.  
Moje priorytety w tej kadencji: poprawa 
bezpieczeństwa na DW919; podejmowa-
nie działań, które dotyczą bieżących         
i przyszłościowych spraw naszej miejsco-
wości, inicjując współpracę z różnymi 
instytucjami, w tym z innymi sołectwami 
oraz ich przedstawicielami, aby rozwijać 
naszą miejscowość.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM  
w Sośnicowicach, telefonicznie 

solectwo.barglowka@gmail.com 

692 195 
403 i mailowo: 

nie w sołectwach pozbawionych placó-
wek oświatowych.
Kontakt ze mną przez Biuro Rady w UM 
w Sośnicowicach, telefonicznie 

 soltys-rachowice@wp.pl  
512 540 

006 i mailowo:
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Od 3 czerwca pracę w Urzędzie Miejskim w Sośnico-
wicach rozpoczął nowy Zastępca Burmistrza - Grzegorz 
Nowak.
Pan Grzegorz to doświadczony samorządowiec: 21 lat 
pracy w różnych jednostkach Samorządu Terytorialne-
go, w tym 15 lat w naszym Urzędzie, a ostatnie 5 lat, jako 
Dyrektor w Zespole Obsługi Placówek w Wielowsi.
Swoją karierę zawodową rozpoczynał w sektorze ban-
kowym, po ukończeniu studiów podyplomowych z za-
kresu kontroli i audytu.
W Gminie Sośnicowice przejmie obowiązki Zastępcy, 
czyli nadzór nad Referatem Gospodarki Gminnej oraz 
szeroko pojętą oświatą.
Prywatnie nowy Zastępca Burmistrza to mąż i ojciec 
dwójki dzieci (17-letniej córki i 13-letniego syna), pasjo-
nat sportu, lubi dobrą książkę i film, podróże, działacz 
społeczny - Członek Zarządu KS Carbo Gliwice. 

Panie Grzegorzu, życzymy pozytywnej energii do dzia-
łania, optymizmu, wokół siebie życzliwych i chętnych do 
współpracy ludzi, z którymi każde podjęte wyzwanie za-
kończone będzie sukcesem, a praca na rzecz Gminy 
Sośnicowice przynosi satysfakcję i wdzięczność społe-
czeństwa.

                 /AG/

17.06.24 r. w Domu Kultury w Żernicy 
odbył się II Kongres Gmin i Organizacji 
Pozarządowych Powiatu Gliwickiego.
Organizatorami była Gmina Pilchowice, 
MOKiS Pyskowice, Trzeci.org oraz Sieć 
SPLOT.
Kongres był okazją do spotkania się 
przedstawicieli samorządów i przedstawi-
cieli Trzeciego Sektora. 
W czasie ponad trzygodzinnego spotka-
nia uczestnicy mieli okazję wysłuchać 
krótkiego wykładu Tomasza Schimanka 
dotyczącego regrantingu-procedury zle-
cenia zadania publicznego polegająca na 
przekazaniu dotacji otrzymanej przez 
organizację pozarządową uczestniczącą 
w konkursie innym organizacjom poza-
rządowym, które w tym konkursie bezpo-
średnio nie brały udziału.
Następnie Katarzyna Bąk omówiła narzę-
dzia do prowadzenia działalności OPP 
oraz kanały dystrybucji informacji. 
Druga część spotkania miała charakter 
warsztatowy. Uczestnicy podzieleni na 
grupy omawiali problemy ekonomizacji, 
dotacji, foundraisingu i wolontariatu. 
Na koniec prowadzący, Tomasz Pawłow-
ski, podsumował i omówił przedstawione 
przez grupy tematy.
Ostatnią częścią był blok inspiracji, pod-
czas którego wystąpiły przedstawicielki 
trzech organizacji pozarządowych.
Założycielki stowarzyszenia „Silni w ma-
rzenia” Magdalena Nepelska i Iwona Mu-
siał opowiedziały o historii powstania sto-

warzyszenia, akcjach, które organizują, 
skąd biorą środki i dla kogo działają.
Jako druga wystąpiła prezes stowarzy-
szenia „Pilchowiczanie Pilchowicza-
nom”. Anna Surdel opowiedziała o 15 la-
tach działalności, o pozyskiwaniu środ-
ków, współpracy z samorządem i pro-
blemami, z jakimi się spotykała przez te 
lata.
Ostatnią prelegentką była mieszkanka 
naszej gminy, prezes Fundacja Manu-
faktura Kultury Justyna Cebulska, która 
opowiedziała, jak wygląda życie osoby, 
która prowadzi fundację, jest czynna za-
wodowo, ma dom i rodzinę. Jak sama 
podkreśliła, w działalności społecznej 
najważniejsi są ludzie, wolontariusze, 
którzy chcą działać i pomagać, a najbar-
dziej ogranicza czas, a właściwie jego 
brak.
W spotkaniu udział wzięli Burmistrz So-
śnicowic Bernard Wilczek, Justyna Ru-
sin prezes Korona Bargłowka, Kata-
rzyna Tischbierek prezes stowarzysze-
nia „Razem - dla dzieci z SP Bargłowka” 
oraz pracownice UM.
Podczas podsumowania całego spotka-
nia Burmistrz Sośnicowic Bernard Wil-
czek, Burmistrz Pyskowic Adma Wójcik, 
Wójt Gminy Pilchowice Maciej Gogulla, 
Prezydent Knurowa Tomasz Rzepa, Wi-
cestarosta Gliwicki Paweł Bryła krótko 
opowiedzieli o współpracy samorządu   
z OPP. 
Za rok, zgodnie z deklaracją naszego 

Burmistrza, Kongres odbędzie się w na-
szej gminie.

Dziękujemy Organizatorom za profesjo-
nalnie zorganizowane spotkanie, cieka-
we tematy i rozmowy, które prowadzone 
były na forum i w kuluarach.
Naszym przedstawicielom OPP dziękuje-
my za obecność, a szczególne podzięko-
wania kierujemy do Justyny Cebulskiej, 
że zechciała się podzielić swoim do-
świadczeniem.

/AG/

Ważne “telefon”y”

Nowy Zastępca Burmistrza

II Kongres Gmin i Organizacji
Pozarządowych Powiatu Gliwckiego
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Dzień pełen sportowych emocji za nami! 
Podczas II Gminnego Dnia Sportu, który 
odbył się 15 czerwca br. wiele się działo. 
Wystartowaliśmy o 9.30 w czterech miejs-
cach na raz.
Spod remizy OSP Smolnica ponad 40 ro-
werzystów wyjechało w stronę Magdalen-
ki. Rajd współorganizowany był z Powia-
tem Gliwickim. 
Na starcie powitali cyklistów, życząc bez-
piecznej jazdy, Burmistrz Sośnicowic Ber-
nard Wilczek oraz Starosta Gliwicki Da-
wid Rams. 
Na boisku przy Szkole Podstawowej     
im. J. Rogera w Sośnicowicach rozpo-
częły się konkurencje dla najmłodszych. 
Były biegi, skakanie w worku, tor prze-
szkód czy rzut do celu. Dzieci musiały 
zbierać pieczątki, które otrzymywały po 
ukończeniu każdej z 5 konkurencji. 
Na zakończenie Aktywnych Dzieciaków 
każdy młody uczestnik otrzymywał pa-
miątkowy medal oraz upominek, a zwy-
cięzcy w biegach jeszcze puchar.
Na boiskach Ośrodka Sportu i Rekreacji  
w Sośnicowicach rozpoczęły się rozgryw-
ki w turnieju piłki nożnej i siatkówki plażo-
wej. 
W Turnieju Piłki Nożnej o Puchar Burmi-
strza Sośnicowic udział wzięły cztery dru-
żyny, w Turnieju Piłki Siatkowej Plażowej 
pięć.
Gdy na boiskach toczyły się rozgrywki, 
dzieciaki brały udział w grach i zabawach, 
rowerzyści jechali w stronę Kaplicy św. 
Marii Magdaleny, potocznie zwanej Mag-
dalenką, gdzie czekał na nich ks. Marcin 
Gajda, proboszcz Parafii św. Jakuba Apo-
stoła w Sośnicowicach, który opowiedział 
o tym niezwykłym miejscu.
Jako pierwsi swoje sportowe potyczki za-
kończyli piłkarze.
Wyniki Turnieju o Puchar Burmistrza So-
śnicowic:
1. Trachy City (zwyciężyli turniej po raz    

II Gminny Dzień Sportu
4 z rzędu)
2. Ruch Kozłów
3. Smolnica
4. Żugajki Sośnicowice
Burmistrz Bernard Wilczek, jego Za-
stępca Grzegorz Nowak, Przewodniczą-
cy Rady Miejskiej Rafał Garbacz wrę-
czyli drużynom pamiątkowe puchary, 
dyplomy i medale, a drużyny, które upla-
sowały się na podium także nagrody w 
postaci bonów. 
Swoich piłkarzy i siatkarzy dopingowały 
Sołtyski Smolnicy - Regina Kowalska      
i  Trachów - Joanna Wojtke.
Gdy tylko zakończyło się wręczenie na-
gród dla piłkarzy, swoje rozgrywki za-
kończyli siatkarze.
W Turnieju Piłki Siatkowej Plażowej wy-
niki kształtowały się następująco:
1. Smolnica
2. Łany Wielkie
3. Sośnicowice
4. Bargłówka
5. Sierakowice
Także drużyny z Turnieju Siatkówki 
otrzymały pamiątkowe puchary i nagro-
dy, dyplomy i medale dla każdego ucze-

stnika.
W momencie, gdy zakończyło się wrę-
czanie nagród, na OSiR wjechali rowe-
rzyści. Przywitały ich dzieci, które brały 
udział w Festynie Sportowym, organizo-
wanym przez Mniejszość Niemiecką.
Także dla rowerzystów przygotowane by-
ły pamiątkowe dyplomy, medale i upo-
minki.
Dla wszystkich uczestników Turniejów     
i rowerzystów przygotowany był posiłek 
regeneracyjny - przepyszny żurek przy-
gotowany przez Koło Gospodyń Wiej-
skich „Kozłowianki”. 
Drogie Panie! To było przepyszne.
O odpowiednie nawodnienie naszych 
sportowców dbało PWiK Gliwice, gdzie 
na stoisku można było napić się wody: 
schłodzonej, gazowanej, z cytryną, po-
marańczą i z sokiem. 
Dziękujemy wszystkim, którzy pomogli 
zorganizować to sportowe wydarzenie.
Jednak największe DZIĘKUJĘ należy się 
Wam, drodzy Uczestnicy II Gminnego 
Dnia Sportu.
Mamy nadzieję, że za rok znów będziemy 
razem świętować na sportowo!
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Niedawno pisaliśmy o pielęgniarce w „Diamentowym Czepku”. To 
nagroda przyznawana za szczególne zasługi dla pielęgniarek i po-
łożnych. Jest nam niezmierni miło, że do grona osób wyróżnionych 
dołączyła Pani Maria Królicka, wieloletni pracownik SP ZOZ Miej-
sko-Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sośnicowicach. 
14 maja 2024 r. w Chorzowskim Centrum Kultury odbyła się uro-
czystość Międzynarodowego Dnia Pielęgniarki i Położnej, zorga-
nizowana przez Okręgową Radę Pielęgniarek i Położnych w Ka-
towicach, w trakcie której wręczono statuetki „Diamentowy Czepek” 
- w tym roku Pani Maria miała zaszczyt ją otrzymać.
Jest to nagroda przyznawana pielęgniarkom i położnym za szcze-
gólne zasługi na rzecz samorządu pielęgniarskiego, wzorowe wy-
konywanie obowiązków zawodowych, upowszechnianie etyki za-
wodowej oraz współdziałanie na rzecz integrowania środowiska 
zawodowego. 
Diamentowy Czepek to nagroda, którą można otrzymać tylko raz   
w życiu zawodowym.
Pani Maria Królicka, 30 czerwca 2024 r. będzie obchodzić jubileusz 
50-lecia pracy zawodowej. W naszej gminie od lat zajmuje się 
szczepieniami ochronnymi dzieci i młodzieży. Podczas swojej pra-
cy zawodowej uczestniczyła w różnych kursach i szkoleniach, by 
jeszcze lepiej wykonywać swoje obowiązki służbowe. 
Fachowa wiedza, doświadczenie, a także serdeczność do drugiego 
człowieka i wrażliwość na ludzką krzywdę, została doceniona przez 

Pielęgniarka
w  Diamentowym
Czepku”

”

środowisko pielęgniarskie, ale także współpracowników 
Ośrodka Zdrowia w Sośnicowicach, z czego jesteśmy bar-
dzo dumni.
Pani Marysi życzymy dalszego zadowolenia z pracy zawo-
dowej, motywacji do planowania nowych zadań, służby, pra-
cy dla dobra życia i zdrowia drugiego człowieka.
                                             /SP ZOZ MGOZ Sośnicowice/

Powiedz NIE uzależnienioni przemocy
15 maja br. w sali konferencyjnej Hotelu 
Sylwia w Sośnicowicach odbyła się III So-
śnicowicka Konferencja Profilaktyczna 
„Powiedz NIE uzależnieniom i przemocy”. 
Po raz trzeci udało się zebrać przedsta-
wicieli jednostek, z którymi Gminna Ko-
misja Rozwiązywania Problemów Alkoho-
lowych w Sośnicowicach współpracuje 
m.in. w ramach ustawy u wychowaniu     
w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholiz-
mowi. 
W spotkaniu uczestniczyło ponad 90 
osób, m.in. przedstawiciele Samorządu 
Gminy Sośnicowice z Burmistrzem na 
czele, radni Rady Miejskiej, radni Rady 
Powiatu Gliwickiego oraz przedstawiciele 
Komendy Miejskiej Policji w Gliwicach, 
Regionalnego Ośrodka Polityki Społecz-
nej Województwa Śląskiego, oświaty, pla-
cówek edukacyjnych z naszej gminy, kie-
rownicy OPS z powiatu gliwickiego, pro-
boszczowie i wikariusze, dyrektorzy Po-
radni Psychologiczno-Pedagogicznych, 
członkowie zespołów interdyscyplinar-
nych ds. przeciwdziałania przemocy w ro-
dzinie, terapeuci i psychologowie, prze-
wodniczący okolicznych Gminnych Ko-
misji Rozwiązywania Problemów Alkoho-
lowych oraz pracownicy socjalni.
Uczestnicy III Konferencji wysłuchali czte-
rech interesujących wykładów. Wykład 
otwierający konferencję „Ochrona dzieci 
przed przemocą po 15 lutego 2024 r.” wy-
głosił Grzegorz Wrona – doktor nauk 

prawnych, specjalizujący się w temacie 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 
Prelegent dokonał analizy przepisów 
nowelizacji Kodeksu rodzinnego i opie-
kuńczego, czyli tzw. ustawy „Kamilka     
z Częstochowy”, która zawiera szereg 
rozwiązań, mających na celu skutecz-
niejszą ochronę dzieci przed przemocą  
i zapewnienie im kompleksowej pomocy 
w przypadku już zaistniałego skrzyw-
dzenia. 
Drugi wykład „Jak w świetle współcze-
snych zagrożeń budować stabilną rodzi-
nę i bezpieczne otoczenie dziecka” wy-
głosiła Anna Maria Wesołowska, sędzia  
w stanie spoczynku, ekspertka od prze-
stępczości zorganizowanej. 
Pani Sędzia zwróciła uwagę na pro-
blemy przemocy psychicznej i fizycznej 
w rodzinie. Uznała, że kluczem do wszy-
stkiego jest rozmowa, dobra współpraca 
rodziny ze szkołą, a cel niezmiennie je-
den - dobro dziecka.  
Trzeci wykład „Współczesna rodzina ja-
ko środowisko rozwoju i wychowania” 
zaprezentowała Aleksandra Piotrowska 
- doktor psychologii, pracownik nauko-
wy Wydziału Pedagogicznego Uniwer-
sytetu Warszawskiego, terapeutka, zaj-
mująca się Prawami Dziecka.
Prelegentka skupiła się na funkcjonowa-
niu współczesnych rodzin, problemach 
z jakimi się borykają i jak wpływają one 
na warunki rozwoju i wychowania dzieci.  

Ostatni wykład „Legalne sposoby dystry-
bucji dopalaczy - profilaktyka i przeciw-
działanie w środowisku lokalnym” wygło-
sił Jacek Popów - trener, pedagog reso-
cjalizacyjny, specjalista w pomocy oso-
bom doznającym przemocy w rodzinie.
Pan Jacek podkreślił, że wobec szyb-
kiego rozwoju nowych substancji psycho-
aktywnych w wielu krajach nie ma legi-
slacji umożliwiającej skuteczną kontrolę 
lub zakaz ich dystrybucji.  
Podsumowując III Sośnicowicką Konfe-
rencję Profilaktyczną należy z satysfakcją 
stwierdzić zasadność jej cyklicznego cha-
rakteru. Tylko stałe, by nie powiedzieć 
bezustanne, działania w kierunku roz-
powszechniania wiedzy na temat skut-
ków zła doświadczanego przez dzieci, jak 
i dorosłych - pokrzywdzonych wszelkimi 
„przemocowymi” czynami, uwrażliwia nie 
tylko instytucje, ale każdego z nas.

   /M.Kruk/
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Występy i prace oceniało jury w składzie:
Krystyna Szpila, Iwona Duda, Anna Gó-
recka, Katarzyna Czechmann, Janusz Ja-
rzina, Justyna Cebulska, Mariusz Pen-
dzich.
Wyniki IV ArtFestiwalu: 
I. Kategoria - Zespoły wokalne
klasy I-III
1. Laura Biwo - SP Sośnicowice
2. Wiktor Bremer - SP Sośnicowice
3. Milena Grzesik - ZSP Sierakowice
klasy IV-VI
1. Joanna Liczberska - SP Sośnicowice
2. Hanna Wyroślak - SP Sośnicowice
3. Julia Brzoza - SP Sośnicowice
klasy VII-VIII
1. Maja Król - ZSP Sierakowice
2. Emilia Przybyła - ZSP Sierakowice
3. Adam Kloc - ZSP Kozłów
II. Kategoria - Zespoły instrumentalno-
wokalne
1. Alicja Wszołek - SP Sośnicowice
III. Kategoria - Zespoły instrumentalne 
klasy I-III 
1. Emil Kulot - ZSP Sierakowice
2. Mikołaj Śnieżek - SP Sośnicowice
3. Franciszek Doleżoł - ZSP Sierakowice
klasy IV-VI
1. Wiktoria Mandok - SP Sośnicowice 
klasy VII-VIII
1. Trio gitarowe: Marcel Sachnik, Lena 
Antoniuk, Lena Magiera – ZSP Sierako-
wice
IV. Kategoria – Taniec 
klasy I-III
1. Amelia Ogonowska - SP Bargłówka
2. Zespół taneczny z kl. II a (Cheerle-
aderki - Maria Lasek,Karolina Koczy, Julia 
Kotasińska, Iga Krzak, Pola Budzińska, 
Maja Spychalska) - SP Sośnicowice
3. Grupa taneczna z kl. III (Hanna Mazur, 
Maja Wrzesińska, Zofia Kowalska) - ZSP 
Sierakowice 
klasy IV-VI
1. Zuzanna Liszka - ZSP Kozłów
2. Vanessa Joneczek - ZSP Kozłów
klasy VII-VIII
1. Maja Wrzecion/ Aleksandra Palarz - 
ZSP Kozłów
V. Kategoria - Małe formy sceniczne
klasy I-III
1. Natalia Piasecka - ZSP Sierakowice
2. Zespół „Szkolniaki” (Liwia Cyroń, Bar-
bara Kukurudza, Zuzanna Mazurczak, 
Lena Kamińska, Igor Stępniak, Szymon 
Wruciński, Szymon Burzyński, Tomasz Li-
sowiec, Lena Groeger, Sara Kania, Wan-
da Magaczewska, Hanna Milewska, Kaja 
Tischbierek, Natan Masarczyk, Franci-
szek Kamiński, Alan Remiorz, Szymon 
Rzitki, Tymoteusz Ogonowski) - SP Bar-
główka
3. Jan Samborowski - ZSP Sierakowice
klasy IV-VI
1. Marlena Bednarska/Hanna Wyroślak - 

ArtFestiwal po raz czwarty

SP Sośnicowice
2. Maja Westerowska - SP Sośnicowice
klasy VII-VIII
1. Klasa VIII (Mariia Chernenko, Maja 
Jaśkiewicz, Kevin Kupczak, Zuzanna 
Kuźmińska, Jan Podsiadło, Hanna Sła-
bikowska, Paweł Tiszbierek, Piotr Urba-
nek, Tomasz Waliczek) - SP Sośnicowi-
ce 
VI. Kategoria  Plastyczna
klasy I-III
1. Jan Stańczyk - ZSP Sierakowice
2. Szymon Nowrot - ZSP Sierakowice
3. Tomasz Samborowski - ZSP Sierako-
wice
klasy IV-VI
1. Lena Ochman - SP Sośnicowice
2. Maria Wiatrowska - ZSP Sierakowice
3. Paulina Płonka - ZSP Kozłów
klasy VII-VIII

1. Mariia Chernenko - SP Sośnicowice
2. Nadia Cieślok - SP Bargłówka
3. Wiktoria Wójcik - ZSP Sierakowice 
VII. Kategoria - Fotografia
klasy I-III
1. Kamil Kubicki - ZSP Sierakowice
2. Emil Kulot - ZSP Sierakowice
3. Julia Płonka - ZSP Sierakowice
klasy IV-VI
1. Magdalena Wiatrowska - ZSP Sierako-
wice
2. Aleksandra Milewska - SP Bargłówka
3. Lilianna Jonda - SP Bargłówka
klasy VII-VIII
1. Wiktoria Wójcik - ZSP Sierakowice 
2. Maja Śliwińska - SP Bargłówka
3. Emilia Kwaśny oraz Nadia Cieślok - SP 
Bargłówka

                                                         /AG/

W dniach 15 i 16 kwietnia 2024 roku odbyły się przesłuchania uczniów oraz ocena prac plastycznych i foto-
graficznych w ramach IV ArtFestiwalu Gminy Sośnicowice.
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6 czerwca w  świetlicy wiejskiej w Łanach 
Wielkich 19 skaciorzy wzięło udział w Tur-
nieju Skata o Puchar Przewodniczącego 
Rady Miejskiej.
13 czerwca odbyło się uroczyste wręcze-
nie pucharów, którego dokonali Przewo-
dniczący Rady Miejskiej Rafał Garbacz 
oraz Zastępca Burmistrza Sośnicowic 
Grzegorz Nowak.
Rozdanie nagród rozpoczęło się od wrę-
czenia pucharów Najmłodszemu Skacio-
rzowi – Edwardowi Dudzie i Najstarszemu 
Skaciorzowi – Janowi Brzozie. 
Następnie wręczono pamiątkowe pucha-
ry i dyplomy w kategorii ogólnej. Na po-
dium uplasowali się:

Pielęgnują śląską tradycję
1. Norbert Wolek
2. Jan Czaja
3. Walter Gilner
W kategorii gminnej na podium stanęli:
1. Herbert Hanslik
2. Edward Górecki
3. Walter Czerny
Dla każdego z panów (bo, póki co, żad-
na z pań nie zgłosiła się do turnieju), któ-
rzy wzięli udział w Turnieju, przygoto-
wany był upominek.
Przewodniczący Rady i Zastępca Bur-
mistrza serdecznie pogratulowali zwy-
cięzcom, wyrażając także swój podziw 
dla wszystkich graczy, którzy pielęgnują 
śląską tradycję gry w skata.

Serdeczne podziękowania należą się pa-
nu Herbertowi Hanslikowi, który od wielu 
lat organizuje cotygodniowe rozgrywki   
w Łanach Wielkich, a co roku pomaga 
nam w organizacji Turnieju. 
Bez wiedzy, zdolności organizatorskich    
i chęci do działania, nie byłoby tak dobrej 
współpracy, która owocuje zadowole-
niem uczestników Turnieju.  Liczymy na 
to, że także w przyszłości będziemy 
wspólnie organizować rozgrywki skata.
Wszystkim uczestnikom dziękujemy, 
zwycięzcom raz jeszcze gratulujemy.
mamy nadzieję, że za rok znów widzimy 
się na Turnieju Skata.
                                                         /AG/

Dzień Ziemi, to była świetna okazja, by przypomnieć sobie    
o wspólnej odpowiedzialności za naszą planetę. 
Akcja „Sadzonki za Śmieciorki”, organizowana przez Gminę 
Sośnicowice i Ekodoradcę Gminy Sośnicowice, cieszyła się 
bardzo dużym zainteresowaniem. 
W tym szczególnym dniu mieszkańcy Gminy pokazali siłę      
i zaangażowanie w działania proekologiczne. 
Roślinki trafiły do 230 domów i tam będą pracowały nad po-
prawą jakości powietrza. 
Ilość odpadów zmagazynowanych przez mieszkańców poka-
zało nam skalę problemu gospodarki nietypowych odpadów 
segregowanych, jak baterie, żarówki czy leki. 

Jednocześnie przypominamy, że na terenie Gminy Sośni-
cowice istnieją trzy punkty odbioru leków:
1. Miejsko - Gminny Ośrodek Zdrowia SPZOZ
ul. Gliwicka 28, Sośnicowice
2. Apteka Sośnicowice
ul. Gliwicka 19, Sośnicowice 
3. PSZOK 
ul. Powstańców 6, Sośnicowice (na terenie ZGKiM)

Pojemniki na żarówki znajdują się w Urzędzie Miejskim w So-
śnicowicach, ul. Rynek 19, Sośnicowice.
Baterie można oddać w Urzędzie Miejskim w Sośnicowicach, 

Akcja na Dzień Ziemi

PSZOK, w placówkach oświatowych, w Gminnym Centrum Spo-
łeczno-Kulturalnym i innych budynkach użyteczności publicznej.
                                                                                      /S.Steczuk
                                                Ekodoradca Gminy Sośnicowice/



25 maja br., wraz z Laboratorium Lab-
Med oraz Miejsko-Gminnym Ośrodkiem 
Zdrowia w Sośnicowicach, zorganizowa-
liśmy Piknik Zdrowia. 
Było to wydarzenie skierowane do miesz-
kańców naszej Gminy, mające na celu 
uświadomienie, jak ważna jest profilakty-
ka zdrowia.
W czasie Pikniku pielęgniarki SPZOZ 
MGOZ mierzyły ciśnienie i poziom cukru, 
edukowały w kwestii profilaktyki, a każdy, 
kto chciał swoje wyniki, lub miał inne 
wątpliwości dotyczące zdrowia, mógł je 
skonsultować z lekarzem POZ.
Swoje stanowisko miało Laboratorium 
Lab-Med, gdzie można było zapisać się 
na badania np. z Programu 40+, cytolo-
gię, panel alergenów, porozmawiać o pro-
filaktyce różnych chorób. 
Były owoce i zdrowe przekąski. 
Prócz tego swoje stanowiska mieli part-
nerzy Laboratorium Lab-Med:
- Fundacja Oko w Oko z Rakiem - orga-
nizacja, działająca na rzecz osób z cho- 
robą nowotworową oraz ich rodzin, stawia 
sobie za cel nie tylko wsparcie w trudnych 
chwilach, ale także szeroką edukację 
i promocję zdrowego stylu życia.
- Fundacja Unikum - założona przez 
siostry Darię i Sonię. Fundacja skupia się 
na wsparciu osób dotkniętych chorobą 
oraz ich rodzin. Za cel stawia sobie poma-
ganie innym oferując wsparcie emocjo-
nalne, informacyjne i praktyczne.
- Fundacja Pokonać Endometriozę - to  
niezwykle ważna organizacja, która po-
wstała z myślą o wsparciu kobiet cier-
piących na endometriozę oraz ich rodzin. 
Ich misja obejmuje nie tylko pomoc cho-
rym, ale również edukację społeczeń-
stwa, promocję profilaktyki zdrowotnej 
oraz współpracę z instytucjami medycz-
nymi w zakresie leczenia tej choroby.
- BM Quality Med., które powstało z myślą 
o tych, dla których jakość życia jest prior-
ytetem, dedykując swoje programy profi-
laktyczne wszystkim tym, którzy pragną 
cieszyć się jak najdłużej dobrym zdro-
wiem. Programy te obejmują specja-
listyczną opiekę lekarską w wielu dzie-
dzinach, takich jak stomatologia, derma-
tologia, endokrynologia, ginekologia, 
a także wsparcie dietetyka.
- Fundacja DKMS - organizacja non-profit 
działająca na rzecz pacjentów potrzebu-
jących przeszczepienia komórek macie-
rzystych szpiku. Celem Fundacji DKMS 
jest wspieranie osób potrzebujących po-
mocy ze względu na ich stan fizyczny, 
psychiczny lub emocjonalny. Ponadto, 
Fundacja promuje naukę oraz badania 
w dziedzinie przeszczepiania komórek 
macierzystych i zdrowia publicznego.
Działania Fundacji obejmują organizację 
wydarzeń rejestracyjnych, współpracę 
z organizacjami medycznymi oraz 
aktywne wsparcie dla pacjentów i ich ro-
dzin.
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- CM Soleus Klub Sportowy Rudziniec, 
klub siatkarski z gminy Rudziniec. Zdo-
był on ogromne uznanie m. in. dzięki 
swoim osiągnięciom w rozgrywkach Pu-
charu Polski oraz dzięki rozwijającej się 
akademii siatkówki poświęconej dzie-
ciom i młodzieży. Siatkarzy prowadzili 
zajęcia sportowe dla dzieci. 
Swoje stanowisko mieli także Apteka 
MargoFarm Anny Margoś-Lisik i Sklep 
Medyczny ProFarm Adama Lisika, wraz 
ze swoimi partnerami handlowymi.
Można było dowiedzieć się czegoś na te-
mat domowych testów, o domowym 
sprzęcie medycznym czy środkach hi-
gienicznych. Prócz tego prowadzone by-
ły gry i zabawy ruchowe, a każdy uczest-
nik wychodził z nagrodą.
O „dobro cielesne” zadbały Koła Gospo-
dyń Wiejskich z Kozłowa, Łan Wielkich, 
Smolnicy i Sośnicowic. Na ich stoiskach 
można było znaleźć m.in. „fit” ciasta, soki 
i syropy, sery, chleby, ziołowe herbaty 

czy kosmetyki – wszystko ręcznie robio-
ne. Była też oferta obiadowa.
Na parkingu OSiR stanął także krwiobus 
Regionalnego Centrum Krwiodawstwa    
i Krwiolecznictwa w Raciborzu, gdzie 
można było podzielić czymś bezcennym, 
czego nie da się kupić - krwią.
Także nasi druhowie z Ochotniczej Stra-
ży Pożarnej w Sośnicowicach pojawili się 
na Pikniku prowadząc pokazy pierwszej 
pomocy przedmedycznej.
Nie zabrakło atrakcji dla najmłodszych, 
była dmuchana zjeżdżalnia, a także za-
bawa z animatorkami.
Piknik był też okazją do złożenia życzeń 
wszystkim Pracownikom Laboratorium 
Lab-Med z okazji 10-lecia istnienia.
Mamy nadzieję, że Piknik podniósł świa-
domość mieszkańców w kwestii dbania  
o siebie i swoje zdrowie, że wydarzenie 
było początkiem działań zmierzających 
do poprawy stylu życia i jego jakości.
                                                         /AG/

Piknik Zdrowia


